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Stanje u srbijanskom fudbalu nije najbolje a dosta toga zavisi od onih koji sede u foteljama a ne
od onih na terenu, smatraju naši sagovornici      Nemanja Jović:  - Jako sam nezadovoljan
trenutnim stanjem u našem fudbalu. Mislim da za to loše stanje nisu krivi navijači, nego uprava.
Politika se isuviše uvukla u naš fudba, upropastila ga i naravno da se onda i momci koji igraju
ne trude dovoljno. Za loše stanje kriva je uprava i to što se sve svelo na politiku.
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